

Au Kings Group Australia Pty Ltd

TEL: 0406668304

EMAIL: peter@aukingsgroup.net

ABN:



凯恩斯库兰达发现远古热带雨林缆车票



游玩简介

Skyrail Rainforest Cableway 因应 Skyrail 2.0 升级工程，部分日期将暂停营运，请参考下图。

2026年8月19日 – 2026年10月25日升级期间只提供 Kuranda 到 Barron Falls 的环线体验，请依此产品下单。

(此表日期可能会有所变动，以官网<https://skyrail.com.au/visitor-information/notices/>公告为准，下单前请至群组再次确认)

JANUARY 2026

S	M	T	W	T	F	S
				1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	12	13	14	15	16	17
18	19	20	21	22	23	24
25	26	27	28	29	30	31

FEBRUARY 2026

S	M	T	W	T	F	S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28

MARCH 2026

S	M	T	W	T	F	S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30	31				

APRIL 2026

S	M	T	W	T	F	S
			1	2	3	4
5	6	7	8	9	10	11
12	13	14	15	16	17	18
19	20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30		

MAY 2026

S	M	T	W	T	F	S
				1	2	
3	4	5	6	7	8	9
10	11	12	13	14	15	16
17	18	19	20	21	22	23
24	25	26	27	28	29	30
31						

JUNE 2026

S	M	T	W	T	F	S
	1	2	3	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17	18	19	20
21	22	23	24	25	26	27
28	29	30				

JULY 2026

S	M	T	W	T	F	S
			1	2	3	4
5	6	7	8	9	10	11
12	13	14	15	16	17	18
19	20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30	31	

AUGUST 2026

S	M	T	W	T	F	S
						1
2	3	4	5	6	7	8
9	10	11	12	13	14	15
16	17	18	19	20	21	22
23	24	25	26	27	28	29
30	31					

SEPTEMBER 2026

S	M	T	W	T	F	S
						1
2	3	4	5	6	7	8
9	10	11	12	13	14	15
16	17	18	19	20	21	22
23	24	25	26	27	28	29
30						

OCTOBER 2026

S	M	T	W	T	F	S
				1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	12	13	14	15	16	17
18	19	20	21	22	23	24
25	26	27	28	29	30	31

NOVEMBER 2026

S	M	T	W	T	F	S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28
29	30					

DECEMBER 2026

S	M	T	W	T	F	S
				1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	12	13	14	15	16	17
18	19	20	21	22	23	24
25	26	27	28	29	30	31

Normal Skyrail Operations



Stage 1:
Kuranda to Barron Falls Loop
Experience (Temporary
Change in Operations)
5 days a week,
Boarding 10:00 - 15:30

Skyrail Closed:

MAY: 25th > 31st

JULY: 20th > 31st

AUGUST: 1st > 18th & 24th, 25th, 31st

SEPTEMBER: 1st, 7th, 8th, 14th, 15th, 21st, 22nd, 28th, 29th

OCTOBER: 5th, 6th, 12th, 13th, 19th, 20th

DECEMBER: 25th

■ = Normal Operations

✘ = Skyrail Closed

■ = Stage 1: Operating Kuranda < -> Barron Falls ONLY



Kuranda to Barron Falls Loop Experience (Temporary Change in Operations)



Skyrail will be operating a loop between Kuranda Terminal and Barron Falls from 19th August to 25th October (5 days a week, Wednesday-Sunday, boarding between 10:00 and 15:30) as part of Stage 1 of our upgrade project. This experience will last for approximately 1 hour, including time at Barron Falls Station, where guests will be able to enjoy the following activities and experiences:



Ranger Guided Tours

Join ranger-guided tours around Barron Falls / Dindin. Discover breathtaking rainforest scenery and unique ecology as our Rangers share stories of Indigenous heritage, pioneering history, and intimate knowledge of this remarkable environment.



Interpretive Displays

Discover Barron Falls' interpretive displays at our Rainforest Interpretation Centre, showcasing the Wet Tropics' diverse flora and fauna, and exploring the history and evolution of life on Earth through ancient plants and unique animal species.



Audio Guide App

Skyrail's Audio Guide App will immerse you in the ancient stories of the Djabuganydji people, offering insights into how they have lived in harmony with this land for generations.



Historical Precinct

Step into the historical precinct at Barron Falls / Dindin, where restored machinery and haulage trolleys reveal the pioneering history of one of Queensland's first hydro-electric schemes.



The Edge Lookout

Take in stunning views of Barron Falls from our lookouts, including the spectacular Edge Lookout, and enjoy the dramatic cascade and lush rainforest scenery.

Please note, as of 1st April 2026, Skyrail will no longer offer Diamond View experiences.



Between 20th July 2026 and 18th August 2026, Skyrail Rainforest Cableway will be closed for maintenance
*All dates are subject to change

行程介绍

Day 1 Skyrail雨林缆车

1. 史密斯菲尔德站：出发，缆车运行时间约10分钟，行程2.7公里。
2. 史密斯菲尔德站-红峰站：缆车运行时间约12-14分钟，距离3.1公里。
红峰站：雨林木板栈道，停留大约20-30分钟；
听Skyrail护林员提供全天导游解说服务；
在长达175米的雨林木板路上探索森林地面的奇妙；
欣赏400年树龄的考里松直上云霄的雄伟气魄。
3. 红峰站-拜伦瀑布站：缆车运行时间约12-14分钟，距离3.1公里。
拜伦瀑布站：参观热带雨林讲解中心、瀑布观景台、历史展示，预计须20-30分钟；
到Skyrail和澳洲科工组织（CSIRO）雨林互动解说中心了解详情；
参观历史展，探索这里的奇妙历史；
欣赏拜伦峡谷和瀑布神奇景观的三个观景台。
4. 拜伦瀑布站-库兰达站：到达库兰达终点站，缆车运行时间约7-8分钟，距离1.7公里。

用餐：

住宿：

费用说明

价格包含：

1. Skyrail发现远古热带雨林观光缆车乘坐费用(单程/往返可选)
2. Skyrail护林员导游解说服务
3. 各中转站热带雨林景点的参观

价格不含：

1. 一切个人消费
2. 其他未提及的费用

退改政策

游玩日期前4天以上可做免费修改取消

游玩日期前3天内，不做任何退改

预订须知

1. 参考游玩时间：8:00-15:00；报名时需提供客人名字，email及邮编
2. 年龄说明：婴儿为0-3岁；儿童为4-14岁；家庭套票为2位成人+2位儿童
3. 不开放日期：库兰达天空缆车进行日常维护时段，详情可咨询网站客服
4. 如果您想要体验火车也可以选择火车+雨林公园等其他套票，可咨询客服
5. 特别注意：因应 Skyrail 2.0 升级工程，部分日期将暂停营运，请参考简介附图。